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En	wij	kunnen	altijd	versterking	gebruiken	bij	de	redactie.	Wil	
je	een	stukje	aanleveren	of	wil	 je	deelnemen	als	 redactielid.	
Neem	contact	op	via	ons	e-mail	adres:	
buurtpraet@dorpsoverleggroenendijk.nl

Veel	leesplezier	met	
dit nummer! 

 Pleyn toernooi

 Redactioneel: Een levendige buurt

Zoals gebruikelijk werd op eerste Pink-
sterdag het Pleyn toernooi georgani-
seerd. Dit toernooi is een voetbaltoer-
nooi tussen ondernemingen met een 
horecavergunning. In totaal deden er 
8	 teams	mee,	met	 twee	nieuwkomers:	
Jeu de Boer en Hou Sing. Alle teams 
waren	verdeeld	over	2	poules.	Volgens	
de scheidsrechters was er op het veld 
alleen maar sprake van vriendelijke en 
sportieve	wedstrijden.	Intussen	groeide	
de	sfeer	op	het	terras,	mede	dankzij	het	
mooie weer. 

Uiteindelijk	werd	de	finale	gespeeld	tus-
sen	 eetcafé	 De	 Hoek	 en	 vrijetijdscen-
trum		Ridderhof,	met	De	Hoek	als	uitein-
delijke winnaar. Hou Sing eindigde op de 
3e	plek.	Een	mooi	resultaat	voor	de	eer-
ste deelname. Alle shirtjes, broekjes en 
sokken	zitten	inmiddels	weer	schoon	en	
droog	 in	de	 tas.	 Klaar	om	volgend	 jaar	
weer gebruikt te worden. Dan bestaat 
het Pleyn toernooi 50 jaar. We hopen 
dan	een	extra	feestelijke	editie	te	orga-
niseren.

Ook nu weer gebeuren er een hoop zaken bij ons in de buurt. 
Allereerst is Fase 1 van het bouwproject Nieuw Rein opgele-
verd. Het eerste wat ik als nieuwsgierige buurtbewoner ge-
daan	heb	is	een	rondje	fietsen,	het	is	mooi	ruim	opgezet	en	erg	
groen. Maar daar tegenover gaat er groen verdwijnen, tenmin-
ste	als	het	aan	gemeente	Alphen	a/d	Rijn,	Liander	en	TenneT	
ligt. In de polder worden plannen gemaakt om een elektrici-
teitsstation	te	bouwen.	

Maar	ook	de	activiteiten	die	 in	de	buurt	plaatsvinden	willen	
we	benoemen.	Wat	dat	betreft	is	het	een	levendige	buurt,	ook	
deze	editie	staat	weer	vol	met	paaseieren,	marathonlopers	en	
creatieve	vingers.	

Omdat er in de buurt zoveel gebeurt, wordt er door het 
Dorpsoverleg	Groenendijk	eens	in	de	zoveel	tijd	een	enquête	
gehouden,	zo	ook	 in	oktober	2022.	De	laatste	vraag	‘Leest	u	
de Buurtpraet?’ werd door 95% van de deelnemers met ‘Ja’ 
beantwoord.	Nou	die	steken	wij	als	redactie	in	ons	zak,	en	daar	
doen we het voor. 

Uitslag	van	de	enquête	is	terug	te	vinden	op	de	website	van	het	
Dorpsoverleg	Groenendijk:	www.dorpsoverleggroenendijk.nl
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 De Alpe d’HuZes:  Een klimtocht voor KWF Kankerbestrijding

Alpe d’HuZes is een jaarlijks sponsorevenement in Frank-
rijk waarbij deelnemers de Alpe d’Huez fietsend, hard-
lopend of wandelend beklimmen om geld in te zamelen 
voor KWF Kankerbestrijding. 

De tocht met een lach en een traan
Op donderdag 1 juni was het eindelijk zover. Nog voor het 
ochtendgloren	stonden	Dominique,	haar	team	en	duizenden	
andere	 deelnemers	 klaar	 in	 het	 dorpje	 Le	 Bourg	 d’Oisans	
om de berg te trotseren. Het startschot klonk en de tocht, 
bestaande uit 21 bochten en zware hellingen, ging van start. 
Het	was	muisstil	toen	Dominique	aan	haar	eerste	klim	in	het	
donker	begon.	“Het	was	een	bijzonder	en	emotioneel	par-
cours	waarbij	iedereen	op	zijn	eigen	manier	stil	stond	bij	het	
belang	van	deze	tocht”,	aldus	Dominique	Pars.

Na	2	uur	en	8	minuten	van	inspanning	kwam	de	eerste	fi-
nish	voor	Dominique	in	zicht,	wat	een	prestatie!	Terwijl	de	
zon	 opkwam,	 verzamelden	 vrienden	 en	 familie	 zich	 langs	
de	glooiende	weg.	Vol	moed	begonnen	Dominique	en	velen	
anderen aan hun volgende ronde, want “opgeven is geen 
optie”!	

Bij	de	finish	werd	Dominique	warm	onthaald	door	haar	col-
lega’s	 van	 Defensie,	 te	 herkennen	 aan	 hun	 oranje	 jassen.	
In	totaal	waren	er	39	afgevaardigden	en	zamelden	zij	ruim	
50.000 euro in. 

Vind	u	ook	dat	opgeven	geen	optie	is?		
U	kunt	nog	steeds	doneren!	Surf	naar:	
opgevenisgeenoptie.nl/fundraisers/DominiquePars 

Team Defensie staat paraat!
Eind	vorig	jaar	kwam	het	initiatief	om	namens	Defensie	deel	
te nemen aan deze klimtocht. Iedereen kent wel iemand 
die	in	zijn	of	haar	omgeving	op	een	manier	geraakt	is	door	
deze vreselijke ziekte, en het is dan ook een mooi gebaar 
om	je	als	team	in	te	zetten	voor	dit	doel.	Want,	de	klim	van	
de berg staat bij het evenement symbool voor de moeilijke 
route	die	kankerpatiënten	afleggen.	Bovendien	staat	Defen-
sie	voor	mentale	en	fysieke	fitheid	en	dus	is	de	Alpe	d’HuZes	
een	uitdaging	die	goed	bij	deze	sportieve	organisatie	past.	
Dominique	en	haar	collega’s,	werkzaam	op	de	afdeling	Psy-
chologisch	Advies	en	Selectie	(PAS),	waren	direct	enthousi-
ast	om	zich	voor	dit	doel	in	te	zetten.	In	december	startte	de	
voorbereidingen en werden strenge trainingsschema’s op-
gesteld,	 sommige	 collega’s	 schaften	 zelfs	 een	wielrenfiets	
aan voor deze uitdaging!

Ook deze uitgave van de Buurtpraet is weer gedrukt op 
papier van lokaal bermgras. Drukkerij Holland heeft in 
samenwerking met de gemeente Zoeterwoude gezorgd 
voor een voorraad bloemrijk maaisel van de Nieuwe 
Weg te Zoeterwoude. 
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 Bericht vanuit het Dorpsoverleg

Historie
Na	de	fusie	van	Rijnwoude	met	Alphen	op	1	januari	2014	werd	
vanuit	de	gemeente	de	opzet	van	Dorpsoverleggen	gestimu-
leerd. De “stad” Alphen wilde zo een beter contact met de 
omliggende dorpen bewerkstelligen. Wij hadden in Groenen-
dijk al sinds 1980 een z.g. Wijkcomite maar we hebben 5 jaar 
geleden besloten om dat om te vormen naar een Dorpsover-
leg zodat we gelijk lopen met de andere dorpen in Rijnwoude 
(Koudekerk,	Hazerswoude-dorp,	Benthuizen)	zowel	qua	naam	
als	opzet.	In	Hazerswoude-Rijndijk	zijn	destijds	2	dorpsoverleg-
gen gestart 1 voor oost (Rhynenburg) en een voor west (Groe-
nendijk). 

Omtrent	onze	rol	en	functie	stond	vanuit	de	nieuwe	gemeen-
te procedureel niet veel op papier; een dorpsoverleg zou het 
klankbord en signaalgever moeten zijn van wat er in de plaat-
selijke	samenleving	 leeft	(wensen,	behoefte,	zorgen	etc.).	De	
afgelopen	jaren	was	het	voortdurend	een	zoeken	naar	die	po-
sitionering	maar	vooral	ook	hoe	we	daadwerkelijk	tot	resulta-
ten kunnen komen. 

Samenwerking Gemeente
Ons Dorpsoverleg telt momenteel 13 geregistreerde leden. In 
het	kader	van	door	de	overheid	(o.a.	ook	Vereniging	van	Neder-
landse	Gemeenten)	voorgeschreven	Participatie	van	de	Burger	
en vanuit de z.g. bestuursakkoorden van het college van B&W 
in de Gemeente Alphen, was het Dorpsoverleg Groen endijk de 
afgelopen	jaren	een	open	gespreksplatform	voor	eenieder	die	

Afgelopen	 zaterdag	 1	 april	was	 de	 tweede	 editie	 van	 het	
koppelklaverjastoernooi in Pleyn ‘68. Na een succesvol-
le	 eerste	 editie	 in	 het	 najaar,	was	 er	 besloten	 in	 de	 lente	
een	tweede	ronde	aan	toe	te	voegen.	En	maar	goed	ook!	
Maar	 liefst	 46	 koppels	 hadden	 zich	 aangemeld	 om	 een	
boompje te komen spelen. In drie rondes werden van elk  
16	 gifjes	 werden	 de	 punten	 verdeeld.	 Uiteindelijk	 waren	
twee koppels, elk met exact 3800 punten, het haasje en 

 Koppelklaverjas 

constructief	wil	meedenken	over	de	toekomst	van	onze	buurt-
schap	en	onze	leefomgeving.

Als	extra	basis	hebben	we	de	afgelopen	jaren	ook	een	aantal	
Dorpsenquêtes	uitgevoerd	waaraan	een	groot	aantal	van	onze	
inwoners	hebben	deelgenomen.	De	 representatieve	uitkom-
sten en conclusies hebben we meermaals aangeboden aan 
de gemeente als basis voor verder gesprek maar helaas moe-
ten	we	constateren	dat	dit	bijzonder	weinig	 (resultaat)	heeft	
opgeleverd.	 Onze	meest	 recente	 dorpsenquête	 4e	 kwartaal	
2022 hebben we op 10 januari aangeboden aan de wethouder 
maar op het moment van schrijven (eind april) is er nog geen 
enkele	 inhoudelijke	reactie	 (zowel	mondeling	als	schriftelijk).	
Het gebrek aan aantoonbare resultaten en daadwerkelijk ge-
sprek	leidt	tot	steeds	minder	motivatie	onder	de	leden	van	het	
Dorpsoverleg.	De	ambities	die	Burgemeester	en	wethouders	
uitspreken	 (in	 coalitieakkoorden)	 laten	 zich	 kennelijk	 niet	 zo	
simpel vertalen in uitvoering van beleid. Ook vanuit de poli-
tiek	(raadsfracties)	worden	we	nauwelijks	actief	betrokken	in	
besluiten	die	betrekking	hebben	op	onze	leefomgeving.	Wordt	
een Dorpsoverleg wel serieus genomen ? Deze vraag horen we 
onze collega Dorpsoverleggen in de andere kernen van Rijn-
woude ook stellen overigens. 

Participatie
Participatie	 betekent	 dat	 inwoners/burgers	 actief	meedoen.	
Dat	dit	 in	de	praktijk	nog	niet	zo	werkt	bleek	o.a.	weer	eens	
bij	de	aankondiging	van	de	komst	van	een	trafostation	 in	de	

gingen met de poedelprijs (een chocolade paashaas) naar 
huis. De top drie werd beloond met cadeaubonnen van 
Eetcafe	de	Hoek,	te	Koudekerk	a/d	Rijn.	Het	was	wederom	
een erg geslaagde avond met veel gelach, geluk en gezel-
ligheid. In het volgende seizoen staat er weer een nieuwe 
ronde op de agenda, dus houd de Pleynsite in de gaten. 
 
Donna	Rietveld-Seelen
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Barre	polder.	Het	Dorpsoverleg	werd	vroegtijdig	geïnformeerd	
en er was op ons verzoek een gesprek gepland over de invul-
ling	van	“participatie”.	Echter	bleek	de	gemeente	zonder	over-
leg	al	een	participatieaanpak	te	hebben	opgesteld	en	die	lag	al	
bij alle inwoners in de bus voordat we daar als Dorpsoverleg 
ook maar iets over hebben kunnen inbrengen. Worden we wel 
serieus genomen? 

Gebiedscyclus
Dit jaar werd door de Gemeente een nieuwe aanpak/proces 
ingesteld; de z.g. gebiedscyclus. De Gemeente Alphen is daar-
voor	opgedeeld	in	5	hoofdgebieden	waarvan	Rijnwoude	er	1	
is.	Binnen	deze	hoofdgebieden	wil	men	per	kern	gaan	“opha-
len”	wat	de	behoeften,	wensen	zijn	bij	inwoners.	Daarvoor	zijn	
in een ambtelijk proces 7 stappen opgesteld. Stap 1 is een z.g. 
“gebiedsfoto”	die	door	ambtenaren	wordt	uitgewerkt.	Dit	stuk	
moet,	naast	de	statistische	gegevens	(bevolkingsopbouw),	ook	
“karakteristieken”	van	Groenendijk	gaan	bevatten.	Daarnaast	
geven ambtenaren dan hun analyse van de sterke en zwakke 
punten	van	Groenendijk.	Vervolgens	mogen	inwoners	daar	in	
Stap	2	dan	commentaar	op	geven	tijdens	een	door	de	Gemeen-
te georganiseerd vergadering. De uitkomst van alle 7 stappen 
zou dan per eind 2023 een meerjarig gebiedsprogramma 
moeten opleveren met jaarlijks een uitvoeringsagenda. Onze 
Dorpsenquête	wil	men	na	enig	aandringen	nog	wel	meenemen	
in dit proces maar de opzet is duidelijk dat de Gemeente recht-
streeks	met	inwoners	wil	communiceren.	Welke	functie	heeft	
een Dorpsoverleg dan nog? 

Hoe verder?
Onze	rol	als	signaalgeven	en	klankbord	is	de	afgelopen	jaren	
nauwelijks	uit	de	verf	gekomen	en	wordt	met	de	komst	van	de	
nieuwe “gebiedscyclus” structuur o.i. verder ondergraven. Het 
is	ook	maar	zeer	de	vraag	of	en	hoeveel	inwoners	van	Groe-
nendijk	 (zelf	 rechtstreeks)	 gaan	 deelnemen	 aan	 dat	 nieuwe	
proces. Gaan inwoners daadwerkelijk dan meer en beter par-
ticiperen	(meedoen)?	En	hoe	leidt	dat	dan	wél	tot	resultaten?	
De vragen die we hieromtrent hebben gesteld blijven onbe-
antwoord. 

We	hebben	de	afgelopen	5	jaar	met	veel	energie	de	Groenen-
dijkse zaken bepleit bij de Gemeente maar juist dat gebrek aan 
resultaat	 en	 voortgang	maakt	 dat	 de	motivatie	onder	 leden	
van	 het	 Dorpsoverleg	 is	 ingezakt.	 Het	 “overlegmodel”	 heeft	
voor ons Dorpsoverleg onvoldoende gewerkt. Op dit moment 
wordt	via	ons	platform	en	mailbestand	nog	wel	informatie	ge-
deeld	en	verspreid.	Of	een	Dorpsoverleg	 in	de	huidige	vorm	
nog	 levensvatbaar	 blijft	 hangt	 sterk	 af	 van	 de	 mate	 waarin	
we (alsnog) serieus genomen worden door onze Gemeente 
 Alphen. 

Dorpsoverleg	Groenendijk/	Hazerswoude	Rijndijk-West
info@dorpsoverleggroenendijk.nl

Beste buurtbewoners,                                                  
Het is inmiddels al even geleden, 
maar op 27 december 2022 werd 
in Hazerswoude e.o. voor het 
eerst een ‘verlichte trekker 
tour’ georganiseerd. Dit keer 
geen	 protest	 of	 demonstratie,	
maar een mooie optocht met 
prachtig	 verlichte	 trekkers	 van	
trotse	agrariërs	uit	de	buurt.	

 Trekker tour 

De	 tour	 begon	 bij	 de	 familie	 Zwetsloot	 aan	
de Bent in Hazerswoude. De stoet, met wel 

meer dan 50 trekkers, reed als eerste langs 
het	 verzorgingshuis	 Emmaus	 in	 Zoeter-
woude, gevolgd door de Herbergier in 
Hazerswoude-	Rijndijk	en	ten	slotte	Driehof	
in	Hazerswoude-Dorp.	

Langs	 de	 route	 stonden	 heel	 veel	 enthou-
siaste toeschouwers te kijken en te zwaaien. 

Het was echt heel erg leuk om op deze manier 
een beetje licht te brengen in de donkere dagen.  

Omdat	dit	voor	onze	dorpen	de	eerste	editie	was,	hebben	
we geprobeerd het een beetje klein te houden. Maar door 
alle	 positieve	 reacties	willen	we	 de	 tour	 volgend	 jaar	 uit-
breiden	naar	Koudekerk	en	Benthuizen.	Want	daar	hebben	
ze ons moeten missen.

Tot ziens rond eind 2023!!!!
Groetjes	Dione	de	Jong	en	Tess	Verkleij
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Dit is een verhaal over de speeltuin “Groenendijk” gelegen 
aan het speeltuinpad in Groenestein aan de hand van een 
oud notulenboekje uit die begin periode.

Het lijkt een heel gewoon speeltuintje zoals er in de Gemeente 
Alphen	meerdere	bestaan	maar	 “onze”	 speeltuin	 heeft	 toch	
wel een bijzondere geschiedenis die de moeite waard is om 
nog eens op te schrijven voor de vele nieuwe inwoners in 
Groenendijk.

De woningen van Groenestein zijn gebouwd eind jaren 50 van 
de vorige eeuw. Deze sloot aan op de al langer bestaande wo-
ningbouw aan de Molenlaan.  De Molenlaan was een  eeuwen-
oud laantje naar een houtzaagmolen die al heel lang is ver-
dwenen. Het zuidelijke deel van Groenestein is gebouwd door 
de woningbouwvereniging en de woningen langs de Rijndijk 
waren koopwoningen.

Een	groot	deel	van	de	bewoners	was	afkomstig	uit	Groenen-
dijk.	Destijds	was	er	nog	sprake	van	een	 lokale	middenstand	
en waren er scholen voor de talrijke kinderen. De Groenestein 
was toen zeer kinderrijk; meer dan 10 kinderen per gezin was 
niet	ongebruikelijk.	Na	schooltijd	speelde	 iedereen	op	straat	
en ja daar stonden nog nauwelijks auto’s.

Toch had een groep ouders het idee dat er wel iets meer voor 
de	kinderen	moest	komen	wat	uiteindelijk	heeft	geleid	tot	de	

 De speeltuin “Groenendijk”

oprichting	van	een	speeltuinvereniging	ergens	in	het	jaar	1959.	
Deze vereniging hield haar eerste jaarvergadering op 21 maart 
1960, er waren 14 leden. 

Uit de notulen valt op te maken dat er toen al heel veel werk 
was	 verricht	 en	 de	 speeltuin	 in	 feite	 al	 bestond.	 	 De	 plaats	
waar de speeltuin nu nog ligt was een stukje grond dat min 
of	meer	overbleef	na	de	nieuwbouw	van	Groenestein	en	de	
Speeltuinvereniging	 heeft	 dat	 destijds	 van	 de	 Gemeente	 in	
bruikleen	gekregen.		Veel	(zo	niet	alle)	speeltoestellen	werden	
aanvankelijk in eigen beheer gemaakt door inwoners; bij “De 
Jong’s	Machinefabriek”	(nu	Meubelplein)	konden	werknemers	
in de avonduren gebruik maken van de apparatuur etc. 

Hoe dat allereerste speeltuintje er uit zag heb ik niet kunnen 
terugvinden.	Vermoedelijk	een	eenvoudig	grasveldje	met	wat	
speeltoestellen	en	een	zandbak.	Begin	jaren	zestig	is	daar	een	
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afrastering	omheen	gezet.	Het	jaarverslag	van	1960	geeft	aan	
dat er dat jaar ook twee grote schommels, een klimrek en 
een draaimolen worden geplaatst. Allemaal eigen werkstuk-
ken	van	inwoners/ouders.	Een	paar	jaar	later	staat	er	ook	een	
zweefmolen	en	wordt	het	eerste	kinderzomerfeest	georgani-
seerd.	 In	de	 jaren	daarna	zien	we	dat	de	activiteiten	van	de	
Speeltuinvereniging	steeds	worden	uitgebreid.	Voor	een	deel	
is dit gericht op het vermaken van kinderen maar voor een an-
der deel ook om inkomsten te genereren, een Fancy Fair, oud 
papier ophalen, oliebollen bakken en verkopen en dergelijke. 
Jaar na jaar wordt de speeltuin zo uitgebreid met o.a. een wip, 
een	 glijbaan	 en	 andere	 attributen.	 Er	wordt	 zelfs	 gedroomd	
over een clubhuis. In 1962 treedt de vereniging toe tot de lan-
delijk bond van speeltuinverenigingen en worden heuse statu-
ten opgesteld. 

Er	 is	 dan	 sprake	 van	 een	 vereniging	waar	 ouders	 lid	 van	 de	
vereniging	moeten	zijn	teneinde	hun	kinderen	gratis	te	laten	
spelen.	De	contributie	bedroeg	10	gulden	per	 jaar.	Kinderen	
waarvan de ouders geen lid waren van de vereniging betaal-
de	0,25	cent	per	keer	spelen.	Daaruit	blijkt	ook	dat	er	continu	
toezicht was. 

In 1963 werd de gehele speeltuin betegeld hetgeen men des-
tijds	een	groot	winstpunt	omdat	het	grasveld	door	de	drukte	
met	kinderen	regelmatig	in	een	modderveld	veranderde.	Van-
af	eind	jaren	zestig	zijn	de	aantallen	kinderen	gaan	afnemen	en	
in de huidige speeltuin is het gras weer terug. 

Al lezend in die oude notulen kun je alleen maar respect krij-
gen	voor	al	die	(zeer	velen!)	betrokken	ouders	die	destijds	te	
tijd	hebben	gevonden	om	met	elkaar	de	speeltuin	als	particu-
lier	initiatief	van	de	grond	te	tillen.	

In het laatste kwart van de vorige eeuw is de ge-
middelde	gezinsgrootte	aanmerkelijk	gedaald	
en	 werd	 het	 wel	 een	 stuk	 rustiger	 in	 de	
speeltuin.	De	vereniging	bleef	wel	actief	
en er werd voortdurend geklust en 
vernieuwd. Tot begin van deze eeuw 
is	nog	een	bestuur	actief	gebleven	
die de zaken organiseerden maar 
van lieverlee is dat toch verder 
in winterslaap geraakt. Op op-
roepen voor nieuwe bestuurs-
leden	kwam	geen	reactie.	Het	
heilige	vuur	uit	de	opbouwfa-
se	was	na	40	jaar	gedoofd.	

Intussen was op 23 janua-
ri 1979 een Wijkcomite voor 
Groenendijk opgericht en dat 
Wijkcomite	 heeft	 in	 2011	 de	 op	

dat moment in winterslaap verkerende Speeltuinvereniging 
geadopteerd. De vereniging is op papier wel blijven bestaan 
(met bestuursleden gelijk aan Wijkcomite) en bestaat dit jaar 
dus 63 jaar.

In	2013	bleek	dat	de	inrichting	van	de	speeltuin	niet	meer	vol-
deed	aan	de	wettelijke	eisen	en	er	dreigde	een	sluiting.	Op	dat	
moment waren nog steeds een aantal van de in 1960 door 
zelfwerkzame	inwoners	vervaardigde	toestellen	aanwezig!	 In	
2015 kregen de inwoners van Groenendijk de keuze tussen 
een	aantal	 opties	 voor	de	 inrichting	en	 is	 de	 speeltuin	door	
de gemeente Alphen volledig opnieuw ingericht. De gemeente 
stelde	 	 als	 voorwaarde	dat	 de	 Speeltuinvereniging	bleef	 be-
staan	 en	we	 daarmee	 ook	 zelf	 (als	 dorpsgemeenschap)	 ver-
antwoording nemen voor het onderhoud en beheer van deze 
speelplek. 

We mogen ons zeer gelukkig prijzen dat een direct omwo-
nende (Jos vd Zwaan) sindsdien het volledige beheer en nage-
noeg	alle	onderhoud	op	zich	heeft	genomen.	Het	Wijkcomite	
is	 inmiddels	Dorpsoverleg	 gaan	heten	en	heeft	geen	directe	
(uitvoerende)	 binding	met	 de	 speeltuin.	 Inmiddels	 stijgt	 het	
aantal inwoners (en kinderen) in Groendijk weer aanmerkelijk.

Zou het niet mooi zijn als enkele (nieuw) inwoners de scho-
ne slaapster (de Speeltuinvereniging) weer eens gaan wakker 
kussen?	Aanmelden	of	meer	informatie	stuur	een	mailtje	van	
buurtpraet@dorpsoverleggroenendijk.nl.

Jan Wesselingh
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“Was dit er maar op het moment dat ik uit huis ging, dan had ik 
in	mijn	eigen	dorp	kunnen	blijven	wonen.”	Deze	reactie	krijgen	
we vaak als we met anderen spreken over de appartementen 
voor werkende jongeren die we willen realiseren op de loca-
tie	 “Ensemble	 Scheepjeskerk”.	 Een	 initiatief	 van	de	 Stichting	
Scheepjeskerk dat gerealiseerd wordt in samenwerking met de 
Leidse	Stichting	Huisvesting	Werkende	Jongeren	(SHWJ).

Waarom werkende jongeren
Voor	jongeren	valt	het	niet	mee	om	echt	zelfstandig	te	gaan	
wonen, er is weinig tot geen betaalbare woonruimte te vin-
den. Iedereen zal dit herkennen. Speciaal voor werkende jon-
geren is kopen meestal niet mogelijk omdat het ontbreekt 
aan voldoende eigengeld en zijn de huren in de vrije sector 
voor hen niet betaalbaar. Woningbouw verenigingen hebben 
wachtlijsten	van	5	tot	10	jaar	en	hebben	vaak	weinig	of	geen	
aanbod voor starters. Deze doelgroep kan wel wat steun ge-
bruiken dus.

 Toekomst ensemble Scheepjeskerk Rijndijk 106-108
Stichting Scheepjeskerk
Deze	stichting	zet	zich	al	bijna	20	jaar	in	voor	het	behoud	van	
het ensemble Scheepjeskerk. De pastorie, onderdeel van het 
ensemble, staat al vele jaren leeg. In de SHWJ hebben we een 
partner gevonden die het mogelijk maakt de pastorie te ver-
bouwen tot appartementen voor werkende jongeren. Daar-
naast is het de bedoeling dat er nog een stuk nieuwbouw komt 
aan de oostkant. In totaal komen er dan 25 appartementen 
beschikbaar.	Hiermee	 is	 het	 voor	 de	 stichting	 Scheepjeskerk	
mogelijk het ensemble, dus kerkgebouw en pastorie en de 
tuin, voor lange termijn een stabiele basis te geven naar de 
toekomst.

SHWJ
De	SHWJ	bestaat	al	meer	dan	50	jaar	en	heeft	inmiddels	bij-
na		1000	appartementen	in	Leiden.	Allemaal	sociale	huurwo-
ningen	voor	werkende	jongeren.	Dat	dit	werkt	heeft	zich	wel	
bewezen.	De	SHWJ	is	een	stichting	zonder	enig	winstoogmerk,	
ze helpt werkende jongeren (tussen ca  18 en 28 jaar) om be-
taalbaar te starten op de woningmarkt. Betaalbaarheid is be-
langrijk en dat kan omdat de appartementen toereikend maar 
bescheiden	zijn	van	afmeting.	Betaalbaarheid	is	ook	belangrijk	
omdat de bewoner ook, na maximaal  7 jaar, de volgende stap 
moet kunnen maken op de woningmarkt. Gemiddeld blijven 
de jongeren 4 tot 5 jaar bij de SHWJ wonen voordat ze door-
stromen. Op die manier komen er per jaar minimaal 4 tot 5 
appartementen	vrij.	Met	de	SHWJ	hebben	we	afgesproken	dat	
kandidaten uit de omgeving voorkeur hebben bij plaatsing.

Status
De	stichting	Scheepjeskerk	zet	zich	 in	voor	het	 lange	termijn	
behoud van het historische en voor de Groenendijk, beeld-
bepalende ensemble Scheepjeskerk. Januari 2022 hebben we 
een overeenkomst gesloten met de parochie over overname 
van het gehele ensemble, maar het proces met parochie en 
bisdom	is	nog	niet	helemaal	afgerond.	Het	bouwplan	is	klaar,	
we gaan de bouwaanvraag zeer binnenkort indienen. De ge-
meente Alphen aan den Rijn staat volledig achter het plan en 
ziet de appartementen graag snel gerealiseerd. 

Wat betekent dit voor de Groenendijk
Simpelweg het behoud van de beeldbepalende en historisch 
belangrijke Scheepjeskerk, pastorie en tuin en het sociale ka-
rakter	 daarvan.	 Met	 als	 bonus	 betaalbare	 huisvesting	 voor	
Groenendijks werkende jongeren die daarmee ook onderdeel 
blijven van onze buurtschap.

Mooi toch !!!!

Nico Wesselingh
Namens	Stichting	Scheepjeskerk
www.scheepjeskerk.nl

Impressie van de voorgevel zoals die vanaf de Rijndijk te zien 
zal zijn. Links de bestaande pastorie en rechts de nieuwbouw. 
Met elkaar verbonden door een transparant trappenhuis in 
het midden. Voor de gebouwen blijft het tuin.

Platte grond van de appartementen, onder is de kant van 
de Rijndijk en boven is de Rijnkant. Links de woningen in 
de bestaande pastorie. Het zijn er 9 over drie verdiepingen. 
Die zijn toegankelijk via de bestaande voordeur van de 
pastorie (die zit tussen beide blokken in) en het bestaande 
trappenhuis in de pastorie. Rechts de woningen in het 
nieuw te bouwen blok. Dit zijn er in totaal 16 over 4 
verdiepingen. Bereikbaar via een nieuw trappenhuis in het 
midden en galerij aan de voorkant.
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 Achter de voordeur bij: Jort en Marloes

Deze keer een kennismaking met Marloes en Jort die samen 
met	hun	dochter	 Lotte	 en	 -	 op	 dit	moment	 -	 één	pleegkind	
Guusje in “het hoekhuis met de lelijke eend onder de car-
port”	wonen		Jort	is	al	zo’n	dertig	jaar	een	Groenendijker.	Hij	
is	 hier	 komen	 wonen	 omdat	 het	 voor	 zijn	 werk	 handig	 uit-
kwam. Marloes is er later bijgekomen, nadat zij elkaar, beide 
bij de NS werkend, tegenkwamen.  Hij is de derde bewoner 
van	 het	 pand	 waar	 oorspronkelijk	 het	 schoolhoofd	 van	 de	
vroegere	lagere	school	woonde.	Jort	woont	er	al	die	tijd	
erg naar zijn zin en is, als het aan hem ligt, van plan 
nog	lang	in	Groenendijk	te	blijven.	Hij	beschrijft	zich-
zelf	als	 iemand	die	 lekker	 zijn	eigen	gang	gaat	en	
met	 iedereen	 in	 de	 buurt	 goed	 door	 één	 deur	
kan.	Ondertussen	 heeft	hij	 zijn	 baan	 bij	 de	NS	
omgeruild voor werk bij dierenuitvaartcentrum 
Groenendijk.	 Veel	 Groenendijkser	 kan	 het	
 bijna niet worden.  De “eend” is er vooral als 
liefhebberij;	 net	 als	 de	motor,	waar	 nog	 vlak	
voor	het	 interview	flink	aan	gesleuteld	werd.	
Vroeger	 was	 Jort	 een	 enthousiast	 bergwan-
delaar; een passie die hem tot hoog in de Hima-
laya bracht.  Marloes is een energieke bezoeker 
van	Sport2Bfit	waar	zij	vaak	op	de	loopband,	bij	
de spinninglessen, en diverse andere lessen te 
vinden is. Haar arbeidzame leven brengt zij al zo’n 
twintig	jaar	met	plezier	door	als	conducteur.		Voordat	
zij	bij	de	NS	kwam	te	werken,	heeft	ze	van	alles	gedaan	-	
van	verhuizer	tot	vracht	wagenchauffeur	-	maar	nu	heeft	zij	
volgens eigen zeggen echt haar draai gevonden.  Naast werk 
en zorg voor hun eigen kind van zes, hebben Jort en Marloes 
de zorg voor twee pleegkinderen. Zij bieden crisisopvang voor 
kinderen	die	om	uitéénlopende	 redenen	 (tijdelijk)	niet	meer	
thuis kunnen wonen. Meestal gaat het om een periode van 

drie maanden, maar het kan soms uitlopen tot wel drie jaar. 
Dat	 vraagt	een	hele	open	en	flexibele	houding	naar	de	vele	
achtergronden	van	de	kinderen	qua	cultuur,	religie	en	vooral	
de	soms	nare	situaties	die	kinderen	(en	hun	ouders)	hebben	
meegemaakt.
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 Ontwikkelingen Barrepolder

Voor	de	mensen	die	niet	zo	bekend	zijn		met	de	term	Barrepol-
der; het gaat over het gebied ten westen van Groenestein tot 
aan Heineken tussen de spoorlijn en de Rijndijk. Dit gebied is 
overwegend in handen van projectontwikkelaars maar wordt 
nog wel grotendeels agrarisch gebruikt.

Aan het eind van de vorige eeuw stond de Barrepolder als po-
tentieel	bedrijvengebied	op	de	kaart	maar	de	afgelopen	de-
cennia	is	dat	in	de	provinciale	planologie	wel	afgezwakt.	Begin	
vorig	jaar	kwamen	de	eerste	berichten	dat	TenneT	en	Liander	
op	zoek	waren	naar	een	locatie	om	een	traformatorstation	te	
vestigen.

Uit hun zoekproces kwam de Barrepolder als meest geschik-
te	locatie,	en	werd	aan	de	Gemeente	Alphen	aan	den	Rijn	ge-
vraagd om mee te werken aan een bestemmingswijziging. In 
juni	2022	heeft	B&W	aan	de	Gemeenteraad	een	voorstel	ge-

daan	om	naast	de	vestiging	van	een	trafostation	ook	de	vesti-
ging	van	bedrijven	mogelijk	te	maken.	De	gemeenteraad	heeft	
daarmee	 ingestemd	 en	 in	 december	 2022	 is	 de	 definitieve	
keuze voor Barrepolder nogmaals door de gemeenteraad be-
vestigd.

Intussen	zijn	door	Tennet	en	Liander	een	aantal	voorlichtings-
sessies georganiseerd en hebben bewoners hun zegje kunnen 
doen.	 Begin	 juni	 2023	wordt	 nog	 gekeken	 naar	 de	 optimale	
inpassing onder andere met het oog op de zo genoemde “mo-
lenbiotoop” van de Heineken molen.

De	verwachting	is	dat	eind	juni	de	locatie	van	het	transforma-
torstation	 definitief	 vast	 staat.	 Over	 de	mogelijke	 inrichting	
(hoe, wat en waar) van het resterende gebied in de Barrepol-
der (t.b.v. bedrijven) is nog niets besloten en de gemeente wil 
daarover nog verder in gesprek met omwonenden.
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 Protest tegen het 150 KV transformatorstation

Beste Groenendijkers,    

De	ontwikkelingen	rond	de	komst	van	een	150	KV	transforma-
torstation	in	de	Groenendijk	-de	Barrepolder-	voltrekken	zich	
nu in een sneltreinvaart. Het zal u niet ontgaan zijn. Wat voor 
u echter is weggelaten, door onze gemeente, is de komst van 
een bedrijventerrein dat hiermee gepaard gaat. Het wordt u 
niet	meegedeeld	op	een	informatieavond	of	in	de	informatie-
brief.	En	dat	terwijl	gedurende	het	gehele	traject	projectont-
wikkelaars,	gevestigde	bedrijven	en	onze	gemeente	hier	een	
aparte	communicatielijn	over	hebben.	

Met	de	komst	van	het	transformatorstation	ontstaat	overlast;	
straling,	continue	gezoem,	knallen	van	overschakelende	elek-
triciteit	en	landschap-	en	horizon	vervuiling.	Met	de	invulling	
van een bedrijventerrein zal de natuur verder ontregeld raken, 
stank	en	verkeersdrukte	komen	daar	nog	eens	bij.	Kortom	er	
blijft	geen	natuur	over.	

De besluitvorming voor bovengenoemde ontwikkelingen van 
de Barrepolder is tot stand gekomen door mensen aan een 
bureau.	Zij	wisten	niet,	of	 zij	deden	alsof	 zij	niet	wisten,	dat	
er in deze polder veel natuur is, mensen wonen en veel vrije 
dieren leven. Dit stukje polder, wat aan de buitenrand van de 
gemeente Alphen aan den Rijn ligt, leek op papier een inte-
ressant	gebied	voor	een	transformatorstation	met	bedrijven-
ontwikkeling. Niets bleek minder waar. Na 2 jaar praten komt 
men kijken in de Barrepolder en kan men niet langer om de 
bewoners	(mens	en	dier)	van	dit	prachtige	leefgebied	heen.	

Doet u met ons mee? Hangt u een poster tegen de plannen 
voor	op	het	raam,	we	brengen	deze	graag	bij	u	langs,	mail	naar:	
algemeen@barrepolder.nl.

de Werkgroep Behoud Barrepolder

De Barrepolder is ongeschikt 
voor een transformatorstation!

De Barrepolder is ongeschikt 
voor een bedrijventerrein!

 Groenendijkse kunstenaar exposeert in slot Zeist

Stichting	 De	 Nederlandse	 Portretprijs	 (DNP)	
reikte op donderdag 8 juni de Nederlandse 
Portretprijs	 uit.	 Voor	 de	 vierde	 editie	 van	
de tweejaarlijkse uitreiking zijn meer dan 
1200	 portrettekeningen,	 -schilderijen	
en	 -beeldhouwwerken	 ingezonden	 door	
(on-)bekende	kunstenaars	en	nieuwe	ta-
lenten.	Van	9	juni	tot	en	met	3	september	
zijn de 51 genomineerde portretkunstwer-
ken	te	zien	tijdens	een	expositie	‘Het	Portret’	 
in Slot Zeist, waaronder een werk van de aan de 
Rijndijk	woonachtige	kunstenaar	Celine	van	Hoek.	
 

Celine	 vertelt	 over	 haar	 inzending:	 “Het	 is	 een	
portret	 van	 mijn	 vader:	 een	 eigenzinnige,	
nieuwsgierige	 en	 enigszins	 impertinente,	

levensgenieter. Hij glundert met zijn mar-
kante kop van buiten bij ons naar binnen. 
Met een blik precies zoals ik hem ken, 
het	 liefste	zie,	en	heb	willen	vastleggen.	
Ik heb het portret geschilderd op de me-

talen wijzerplaat van een oude klok. Het 
toont daarmee niet aleen mijn vader maar 

een	‘vadertje	tijd’.”	
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	 Nieuwe	activiteit	in	Pleyn’68	‘Groenworkshop’	een	succes

Veertig	 creatievelingen	 uit	 de	 buurt	
hebben zich eens goed kunnen uitleven 
tijdens	 de	 groenworkshop	 in	 Pleyn’68.	
7 december stond de workshop in het 
teken	van	het	 thema	Kerst	en	22	maart	
stond in het teken van Pasen.

Manden, emmers en zakken vol met ma-
teriaal werden meegebracht door Ma-
non (bloemist) om er iets moois van te 
maken. Met veel enthousiasme werd dan 
ook geknipt en geschikt. Natuurlijk was 
er	ook	tussendoor	nog	tijd	om	te	kletsen	
en	koffie	te	drinken.	Aan	het	eind	van	de	
avond mochten de resultaten er zijn. 

We	vroegen	Denise	van	Leeuwen,	organi-
sator	van	de	workshop	wat	deze	activiteit	
zo leuk maakt. Hierop was het antwoord 
dat	iedereen	met	hetzelfde	materiaal	een	
eigen	 creatie	 maakt	 waardoor	 ze	 stuk	
voor stuk verschillend zijn. Zij kijkt terug 
op twee geslaagde avonden. Dus met 
deze	activiteit	gaan	we	zeker	door.
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Afgelopen	zondag	21	mei	2023	was	het	weer	zover,	de	fina-
ledag van ons riskseizoen. Zoals inmiddels gebruikelijk, een 
middagdag	 en	 avond	 vol	 gezelligheid,	 inclusief	 diner.	 Om	
16.00	uur	rolden	de	dobbelstenen	weer	over	tafel	voor	een	
felbegeerde	plek	aan	de	finaletafel.		

Rond 18.00 uur werd duidelijk welke 4 spelers na het heer-
lijke	buffet	(van	buffettenboer.nl)	plaats	zou	de	nemen	aan	
de	 finaletafel.	 De	 strijd	 ging	 tussen	 Marcel	 Wagenvoort,	
Laurens	Bok,	Vincent	van	Loenen	en	Roel	van	der	Zon.	De	
rest van de 36 riskspelers gingen naar eigen keuze om de 
tafel	om	te	klaverjassen,	te	dobbelen	of	nog	een	spelletje	
Risk te spelen. 

Na	een	mooie	pot	aan	de	finale	tafel	werd	duidelijk	wie	zich	
de riskkampioen van 2022-2023	mag	 noemen: Roel van 
der Zon. Nogmaals	van	harte	gefeliciteerd!!  

	 Risk	finale

Lijkt	 het	 je	 leuk	 om	 volgend	 seizoen	 mee	 te	 risken,	 op	
zondagavond 17 september gaan we weer van start met 
een	nieuw	seizoen.	Vanaf	20.00	uur	staat	de	koffie	klaar	en	
om 20.30 uur starten we.

Joyce 
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 KidsRun - Buurtfeest - Leiden Marathon

Afgelopen	 14	 mei	 was	 het	
Moederdag, maar ook 
kwam	 de	 Leiden	 Marathon	
weer door onze wijk. De dag 
begon voor de buurbewoners 
met een muzikale wekker van de 
orgelman. Daarna liep de straat al 
gauw vol met enthousiaste kinderen 
voor	de	KidsRun.	Het	geheel	begon	met	
een	warming-up	gegeven	door	Glenda,	Lies,	
Liva	en	Puck.	De	ruim	80	kinderen	die	meede-
den	kregen	allemaal	een	 rugnummer.	 Er	was	
een mooi rondje door de wijk uitgezet met al-
lemaal	obstakels,	de	kinderen	mochten	zelf	
weten hoeveel rondjes ze renden. Maar na 
afloop	kreeg	 iedereen	een	medaille	en	een	
tasje uitgereikt van twee behulpzame mei-
den uit de buurt. In het tasje zat wat lekkers, 
een	cadeautje,	een	bon	voor	een	gratis	ijsje	bij	
de	ijsco	kar	en	een	bon	voor	een	gratis	pannen-
koek bij Robbie. De dames die de warming up 
hadden	verzorgd,	stonden	nu	flink	te	bak-
ken in de pannenkoekenkraam samen 
met Rob. Zoals elk jaar stond er een 
bar met limonade, en voor de ouders 
was	er	koffie	en thee.

En	nog	een	mooi	gegeven,	de	EHBO	
die voor de zekerheid aanwezig was 
heeft	 een	 rustige	 ochtend	 gehad,	
want er waren geen ongevalletjes. 

En	 nadat	 de	 straat	 weer	 keu-
rig leeg geveegd was, kwamen 
rond	 half	 11	 de	 eerste	 lopers	

van de hele marathon langs. Het 
moet	een	feest	zijn	om	uit	de	pol-

der	onze	wijk	 in	te	 lopen.	Live	mu-
ziek	 van	 Tuesday	 Afternoon,	 overal	

gezellige vlaggetjes, klappende mensen 
en	 commentaar	 door	 Martijn	 de	

Bruijn. Na de lopers van de hele 
marathon kwamen de lopers 
van	de	halve	marathon.	En	on-

dertussen had Rob de pan-
nenkoekenpannen omge-
wisseld voor de bakplaat, en 
de hamburgers en de brood-
jes kwamen tevoorschijn. 
De meiden die al zo heerlijk 

aan het helpen waren, bleven 
staan	 en	 daar	 kwamen	 Lieke	

en Rick ook bij om te helpen. In 
totaal hebben ze zo’n 180 broodjes 

hamburger	 verkocht.	 De	 koffie	 en	 thee	
was inmiddels ook ingeruild voor een koud 

biertje	of	frisje.
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Heembouw   Schoonwater Tuinen  Paul de Boer Bouw en Onderhoud
Wilma Wonen  Ccare for your skin  Dierenbegraafplaats Groenendijk
Gebr	van	der	Meer	 Pars	Zaken	BV	 	 	 Aannemersbedrijf	Hans	de	Boer
ZonnigDak.nl	 	 Gebr	Van	Hemert	 	 Hoefsmederij	Van	Loon
Autohuis	De	Jong	 A.	Palm-de	Boer		 	 N.J.	Pleunis	BV
J.A. Groen  Habeko Wonen

Met dank aan de Sponsoren:

Op het grasveldje stond zoals gewoonlijk weer een springkus-
sen.	En	de	meiden	van	de	Hip	Hop	groep	Code	Red	stonden	
klaar om de kinderen te schminken. Deze dansmeiden zijn heel 
creatief	en	ook	lang	bezig	geweest	voordat	alle	kinderen	ge-
schminkt waren. Ook hadden zij een kraampje neergezet 
om	 zelfgemaakte	 sierraden	 te	 verkopen	 omdat	 ze	 geld	
inzamelen	om	naar	de	WK	in	Portugal	te	gaan.	

Het	was	weer	een	prachtige	dag	met	supermooi	weer,	
misschien	voor	de	lopers	zelfs	wat	te	warm.	Maar	wij 
hebben	met	z’n	allen	genoten	van	alle	festiviteiten.	Na-
mens	de	organisatie	nogmaals	bedankt	aan	alle buurt-
genoten die hebben geholpen en aan de sponsoren die 
het mogelijk hebben gemaakt. 

Monique	en	Merel
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 Eerste woningen opgeleverd van Nieuw Rein

Op 17 april jl. werden de eerste woningen van Nieuw Rein op-
geleverd met een mooie strik op de voordeur. De ruim opge-
zette	nieuwbouwwijk	bevat	 in	totaal	102	woningen.	Ook	het	
sloephaventje zal binnenkort in gebruik worden genomen. 

Nadat in 2021 alle woningen op papier verkocht waren, is in 
maart	2022		gestart	met	de	eerste	bouwfase:	de	bouw	van	35	
woningen.	De	 vrijstaande	huizen	 en	 de	 twee-onder-een-kap	
woningen grenzen aan het water. Na een voorspoedige bouw-
periode zijn na een jaar de eerste woningen opgeleverd. 

In	augustus	2022	is	de	tweede	bouwfase	gestart.	In	deze	fase	
ging	het	om	de	bouw		van	67	woningen.	De	verwachting	is	dat	
deze in het vierde kwartaal van 2023 worden opgeleverd.

 Kinderbingo in Pleyn ’68
Zondagmiddag	5	februari	was	het	zover,	de	kinderbingo	in	
Pleyn ’68. Deze middag stroomde de zaal vol met 40 enthou-
siaste	 kinderen.	 Twee	 enthousiaste	 dames	 uit	 de	 Groen-
enstein hadden voor super leuke prijsjes gezorgd. Nadat de 
bingokaarten waren uitgedeeld, begonnen alle kinderen te 
wapperen	met	de	bingokaart.	Volgens	de	organisatie	zou	dit	
gelukt brengen. Tijdens een bingoronde was er kans op een 
kleine bingo (rijtje vol) en daarna grote bingo (volle kaart). 

Na	2	uurtjes	was	het	tijd	om	te	gaan.	Ook	kinderen	zonder	
bingoprijs, mochten een troostprijs uitzoeken. Zo ging ie-
dereen blij naar huis! 

Vind	je	het	leuk	om	ook	een	kinderactiviteit	te	organiseren,	
heb	je	ideeën	of	suggesties?	Neem	dan	contact	op	met	chef	
kinderactiviteiten	(Denise	van	Leeuwen	06-17894558)

 

Boven: Plattegrond van een huurwoning.
Onder: Impressie aanzicht van de huurwoningen.

15 Huurwoningen
Naast eerder genoemde woningsoorten, worden er ook 15 
eengezinswoningen en huurwoningen in zowel de vrije sector 
als	de	sociale	huur	gebouwd.	Verwachte	oplevering	1e	kwar-
taal	2024.	Alle	huizen	worden	duurzaam	gebouwd,	met	2	of	
met 3 slaapkamers. 

Voorrang	voor	lokaal	woningenzoekenden	van	Hazerswoude-
Rijndijk	en	Koudekerk	aan	den	Rijn.	NB	Inschrijving	bij	Huren	
in Holland Rijnland is verplicht, en zorg dat de gevraagde do-
cumenten toegevoegd zijn. Start verhuur drie maanden voor-
dat de woningen opgeleverd worden. Huurprijs prijspeil 2023  
€	647,-	per	maand.	

Meer	informatie	op	www.habekowonen.nl – ‘voor huurders’ – 
‘projecten’	–	‘Nieuw	Rein’.	Geïnteresseerden	kunnen	zich	hier	
aanmelden. Zij ontvangen dan bericht wanneer de start van de 
verhuur	definitief	bekend	is.
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Uit welke gezinsleden en eventueel huisdieren bestaat jullie 
gezin?
Wij	zijn	Frank,	Lotte,	Cato	en	Pien	van	Polanen	en	we	hebben	
een heleboel guppen.

Hoelang wonen jullie in de Groenendijk?
Frank	woont	 hier	 al	 25	 jaar,	 Lotte	 is	 er	
wat	later	bijgekomen	;-)

Hoe is het om hier te wo-
nen?
We wonen hier erg 
naar ons zin. Fijn huis, 
heerlijke tuin, mooie 
omgeving, gezellige 
buurtbewoners.

Wat zijn leuke 
dingen in/van 
de buurt?
Onze meiden 
maken veel gebruik 
van de speeltuin en 
hebben hier vriend-
jes/ vriendinnetjes. 
Daarnaast nemen we 
ook geregeld deel aan 
leuke	activiteiten.

Wat zijn minder leuke dingen 
in/van de buurt?
Komst	van	mogelijk	transformatorstation	
Barrepolder. 

Nemen jullie weleens deel aan activiteiten?
Ja!	Sinterklaasfeest,	Paaseieren	zoeken,	zonnebloemwedstrijd,	
bingo	en	Kidsrun	tijdens	de	marathon.

 Wij zijn Groenendijkers: Frank, Lotte, Cato en Pien van Polanen

Als jullie zelf een activiteit zouden mogen organiseren, 
welke zou dit dan zijn?
Schoonmaakdag	in	de	speeltuin	i.c.m.	activiteit	voor	kinderen.

Wat doe jullie het liefst in jullie vrije tijd?
Kamperen	met	 de	 vouwwagen,	 tennissen,	 fietsen	 en	

lekker borrelen in de tuin.

Hebben jullie een tegeltjeswijsheid?
Nee

Tot slot: van welke Groenen-
dijkers zouden jullie meer 

willen weten voor de vol-
gende editie van de Buurt-
praet? Of in dit geval, wie 
geven jullie graag de kans 
om zich nader voor te 
stellen? 
Simon, Sara en Paultje

Keuzevragen
Serieus	of	Grappig

Ochtend-	of	Avondmens 
Boek	of	Tijdschrift

Film	of	Documentaire
Kamperen	of	Appartement

Bos	of	Strand
Fiets	of	Auto
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 Kleurplaat

 Rebus Woordzoeker 

AGENDA
BURENDAG
BUURTPRAET
FIETSPAD
GROENENDIJK
GROENESTEIN
MANEGE
MARATHON
MOLENLAAN
NIEUWE
PLEYN
ROMEIN
RIJN
RIJNDIJK
SPEELTUIN
TREKKER

OPLOSSING: jullie zijn geweldig
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 Activiteiten programma Pleyn’68  najaar 2023

10 september Beachvolleybal
15	september	 Koffie	ochtend
17	september	 Inloop	café
17 september Risk
06	oktober	 extra	koffie	ochtend	(ivm.	oudere	dag)
07	oktober	 Kroeg	68
13 oktober  Jubileum 55 jaar
14 oktober Jubileum 55 jaar
15 oktober Jubileum 55 jaar 
04	november	 Kroeg	68
11 november Sint Maarten
11 november Bandavond

17	november	 koffie	ochtend
19	november	 Inloop	café
19 november Risk
24 november Wintermarkt
25	november	 Sinterklaasfeest
02	december	 Kroeg	68
09 december Bandavond
12	december	 Kerstworkshop
15	december	 Koffie	ochtend
17	december		 Inloop	café
26 december  Goud van Oud

 Paaseieren zoeken

Zaterdagmiddag 8 april was Pleyn ‘68 het verzamelpunt 
voor het jaarlijkse paaseieren zoeken. Wie kon daar natuur-
lijk	niet	bij	ontbreken?	Jawel,	de	paashaas!	Eerst	versierden	
de	 ruim	50	 kinderen	een	mandje	met	 leuke	paasstickers.	
Dit mandje zou later die middag goed van pas komen om de 
gevonden paaseieren in te bewaren.  

Na een beker limonade en een chocoladelolly van de paas-
haas, liep iedereen naar de kerktuin. Daar had de paashaas 
alle	eieren	verstopt,	inclusief	het	gouden	ei.			

Bij de kerktuin aangekomen gingen alle kinderen snel op-
zoek naar de eieren. Dit was een hele klus, want de eieren 
waren	goed	verstopt.	Fien	en	Eden	vonden	uiteindelijk	het	
gouden ei en kregen hiervoor een prijsje. 

Toen alle eieren gevonden waren, 
bedankte de paashaas iedereen 
en sloot daarmee de leuke 
middag	af.			

Paashaas en haar vriendin-
nen bedankt voor jullie hulp.
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Celines Kunst / Celines Zaak
Celine van Hoek
Rijndijk 41A
celineszaak@gmail.com 

Bas Vermond Onderzoeksjournalistiek
info@basvermond.nl
basvermond.nl

Technisch Installatiebedrijf de Boer
Rijndijk 3a
2394 AA Hazerswoude

Habeko wonen
Dorpsstraat 50
2391	BJ	Hazerswoude-Dorp

Gert van Wijk Autoschade
Rijndijk 57a
2394 AC Hazerswoude

Ben de Boer Installatietechniek B.V.
Rijndijk 156
2394	AL	Hazerswoude

Dierenbegraafplaats Groenendijk
Groenestein 12 d
2394 AJ Hazerswoude

Poeliersbedrijf Gebr. van de Meer
Rijndijk 7a
2394 AA Hazerswoude

Benbouw Adviezen B.V.
Rijndijk 99a
2394	AE	Hazerswoude

De Vrijhoeve: Opfok, Pension, 
Rusthuis en Revalidatie voor paarden
Burmadeweg 12
2391	MS	Hazerswoude-Dorp

BRV b.v.
Loon- Aannemings- Hoveniersbedrijf
0627389458
info@brv-bv.nl

W de Jong Timmerwerken
Achthovenerweg 23
2451	AX	Leiderdorp

Liberty Oude Metalen Ophaaldienst
Rijndijk	31f
2394 AB Hazerswoude

Caravanstalling “Dank & Hoop”
Rijndijk 63
2394 AC Hazerswoude

Aannemersbedrijf Hans de Boer v.o.f.
Rijndijk 13
2394 AA Hazerswoude 

Autohuis de Jong
Rijndijk 57
2394 AC Hazerswoude

Jan Groen Klussenbedrijf
Rijndijk 31 i
2394 AB Hazerswoude

Bert en Lilian Paardenfokkerij 
Rijndijk 67
2394 AD Hazerswoude

Euronet Autoruiten / Mobile Service
www.autoruiten.com
0800	-	7848273

St. Kringloop Alphen aan den Rijn
Energieweg	13,	Alphen	aan	den	Rijn
Rijndijk 53, Hazerswoude

Bajai Schilderwerken & Onderhoud
Rijndijk 65
2394 AC Hazerswoude Rijndijk

Hoefsmederij van Loon
Groenestein 33
2394 AT Hazerswoude

Banketbakkerij Stevers B.V.
Julianastraat 25
2405 CG Alphen aan den Rijn

Steun ook de Buurtpraet met uw bedrijf! 
Een vermelding kost slechts € 25 per jaar. 
Mail naar: 
buurtpraet@dorpsoverleggroenendijk.nl

 Deze uitgave van de Buurtpraet wordt gesponsord door:

Ons geliefde Pleyn ’68 bestaat dit jaar 55 jaar. 
En dat gaan we vieren van vrijdag 13 
tot en met zondag 15 oktober. 
Wij zijn nog bezig het met programma 
samenstellen, maar we willen voor 
elke doelgroep een feestelijk 
programma bieden. 

Houdt de website of de Facebook in de gaten. 
Hopelijk tot dan!

Namens de feestcommissie:
Donna, Emma, Karin, Lineke, 
Marian, Roel en Merel

 Aankondiging Pleyn ’68


